
Ämne: VB: Val av representant i Svenska bostadsfonden
Från: Annika Nyberg
Till: kansli
Mottaget: 2022-03-08 09:01:52

Hej
Lägg in denna på 2021:212

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Tony Andersson <Tony.Andersson@timra.se>
Skickat: den 8 mars 2022 06:57
Till: Annika Nyberg <annika.nyberg@timra.se>
Ämne: Re: Val av representant i Svenska bostadsfonden

Hej Annika.
Markus Sjöström nominerades på senaste KF och han kvarstår som kandidat 
till Svenska bostadsfonden.
Mvh
Tony Andersson (m)
Oppositionsråd

Skickat från min iPad

> 3 mars 2022 kl. 15:57 skrev Annika Nyberg <annika.nyberg@timra.se>:
>
> Hej
> På kommunfullmäktiges ordförandens uppdrag översändes härmed möjlighet 
för partierna att nominera en representant till Svenska Bostadsfonden. 
Nomineringen ska inkomma senast den 10 mars på 2022 till undertecknad.
>
>
> Med Vänliga Hälsningar
> Annika Nyberg
> Kommunsekreterare
>
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